

Ile ZUS zapłacę w 2023?



1. Składki społeczne:

Składki ZUS społeczne	Warunki	Kwota do zapłaty	
Ulga na start okres trwania: przez pierwsze 6 miesięcy od założenia firmy (zapytaj księgowego kiedy możesz wydłużyć ulgę o 1 miesiąc)	- otwieram firmę po raz pierwszy lub - firma wcześniej była otwarta ale upłynęło przynajmniej 5 lat - nie pracuję dla swojego obecnego pracodawcy - nie pracuję dla swojego byłego pracodawcy z którym rozwiązano umowę o pracę w tym roku lub poprzednim	0,00 zł	
ZUS preferencyjny okres trwania: 24 miesiące	- otwieram firmę po raz pierwszy lub - firma wcześniej była otwarta ale upłynęło przynajmniej 5 lat - nie pracuję dla swojego obecnego pracodawcy - nie pracuję dla swojego byłego pracodawcy z którym rozwiązano umowę o pracę w tym roku lub poprzednim	Z dobrowolną składką chorobową:	za okres VII-XII 341,72 zł
		Bez dobrowolnej składki chorobowej:	za okres VII-XII 315,26 zł
Mały ZUS plus od dochodu 4 lata (weryfikowane co rok)	- skończyła się poprzednie ulgi w ZUS - w poprzednim roku firmę prowadziłem co najmniej 60 dni - przychód firmy z poprzedniego roku nie przekroczył 120 tys. (jeśli firma jest prowadzona cały rok) - forma opodatkowania mojej firmy jest inna niż karta podatkowa i zwolnienie z VAT - nie pracuję dla swojego obecnego pracodawcy - nie pracuję dla swojego byłego pracodawcy, z którym rozwiązano umowę o pracę w tym roku lub poprzednim	Z dobrowolną składką chorobową:	331,26 zł
		Bez dobrowolnej składki chorobowej:	305,61 zł
Duży ZUS		Z dobrowolną składką chorobową	1418,48 zł
		Bez składki chorobowej	1316,54 zł



Ile ZUS zapłacę w 2023?

2. Składka zdrowotna:



Składka zdrowotna zależna jest od wybranej formy opodatkowania.

Forma opodatkowania	Przychód	Kwota do zapłaty
Ryczałt od przychodów	do 60 tys.	376,16 zł
	60 – 300 tys.	626,93 zł
	powyżej 300 tys.	1128,48 zł

Forma opodatkowania	Kwota do zapłaty
Skala podatkowa	9% od dochodu firmy za dany miesiąc nie mniej niż 314,10 zł

Forma opodatkowania	Kwota do zapłaty
Podatek liniowy	4,9% od dochodu firmy za dany miesiąc nie mniej niż 314,10 zł

Pozostałe	Kwota do zapłaty
Osoba współpracująca	470,20 zł

